

**VILLAGE OF TIDE HEAD  
SPECIAL MEETING  
May 3, 2017**

**OPENING OF MEETING AND WELCOMING  
REMARKS**

The special meeting of the Tide Head Village Council was called to order by the Chairperson, Mayor Hunter at 7:00 P.M. in the Tide Head Council Room.

Mayor Hunter welcomed those in attendance.

**ATTENDANCE**

Mayor Randy Hunter  
Deputy Mayor Patrick Lanteigne  
Councillor Mark St.Onge  
Councillor Cathy McDavid  
Administrator Angie Irvine

**Restigouche Drive – Infrastructure Contract**

Three tenders were received for the sewer separation and infrastructure renewal project. L.C.L Excavation for the amount of \$2,518,513.23. Luc Enterprise in the amount of \$2,546,842.00. Foulem Construction in the amount of \$3,014,342.06. It was moved by Deputy Mayor Lanteigne and seconded by Councillor St.Onge that the Village of Tide awards the contract to LCL Excavation as per Boissonnault McGraw's recommendation in the amount of \$2,518,513.23. Motion carried.

**ADJOURNMENT**

It was moved by Deputy Mayor Patrick Lanteigne to adjourn the meeting at 7:05 P.M.

**VILLAGE DE TIDE HEAD  
RÉUNION SPÉCIALE  
Le 3 mai, 2017**

**OUVERTURE DE LA RÉUNION ET MOTS DE  
BIENVENUE**

Le Maire Hunter assume la présidence et ouvre la séance de cette réunion spéciale du conseil du Village de Tide Head à 19h00 dans la salle du conseil du Village de Tide Head.

Le Maire Hunter souhaite la bienvenue à tous.

**PRÉSENCES**

Randy Hunter, Maire  
Patrick Lanteigne, Maire Suppléant  
Mark St.Onge, Conseiller  
Cathy McDavid, Conseillère  
Angie Irvine, Administratrice

**Promenade Restigouche – Contrat d'infrastructure**

Trois soumissions ont été reçues pour le projet de la séparation d'égout et le renouvellement d'infrastructure. L.C.L. Excavation au montant de 2 518 513,23\$. Luc Enterprise au montant de 2 546 842,00\$. Foulem Construction au montant de 3 014 342,06\$. Il est proposé par le Maire Suppléant Lanteigne et appuyé par le Conseiller St.Onge que le village de Tide Head accorde le contact à L.C.L. Excavation au montant de 2 518 513,23\$ conformément à la recommandation de Boissonnault McGraw. Proposition adoptée.

**LEVÉE DE LA SÉANCE**

La séance est levée à 19h05 sur une proposition par le Maire Suppléant Lanteigne.

---

Randy Hunter  
Mayor/Maire

---

Angie Irvine  
Administrator/Administratrice